

DATE: 04/02/2022

RESOLUTION NO. DCSD/2022/15

**SUBJECT: UPDATES TO DOCUMENTS AND PROCESS
REQUIRED FOR CERTAIN DUBAI CSD TRANSACTIONS**

With reference to Resolution No. (DCSD/08 of 2020), Please note that we have updated the documents and requirements for certain Dubai CSD Transactions including Opening of Investor Number (NIN) for Individuals as follows:

A. Documentation required for:

- 1. UAE Nationals and UAE Residents:**
A clear certified true copy (CTC) of the investor's valid Emirates ID front and back.
- 2. Non UAE Residents:**
A clear CTC of the investor's valid passport page showing the investor details

B. Mother's name will not be required in Investor Number (NIN) Request Form.

All other conditions for NIN opening shall remain unchanged.

Best Regards,

Maryam Mohd Fekri
Chief Executive Officer
Dubai CSD

التاريخ: 2022/02/04

القرار رقم DCSD/2022/15

**الموضوع: تحديث المستندات والإجراءات المطلوبة لبعض الخدمات
المقدمة عن طريق شركة دبي للإيداع**

بالرجوع إلى القرار رقم (DCSD/08 لسنة 2020) ، يرجى التفضل بالعلم بأنه قد تم تحديث المستندات المطلوبة و الإجراءات لبعض الخدمات التي يتم تقديمها إلى شركة دبي للإيداع ومن ضمنها طلب إصدار رقم المستثمر وذلك للمستثمرين الأفراد كما يلي:

أ. المستندات المطلوبة:

- 1. لمواطني دولة الإمارات العربية المتحدة والمقيمين فيها :**
نسخة طبق الأصل مصدقة من الهوية الإماراتية للمستثمر سارية المفعول. (من الجهتين)
- 2. لغير المقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة :**
نسخة طبق الأصل مصدقة من جواز سفر المستثمر ساري المفعول موضحاً فيه بيانات المستثمر.

ب. الإستغناء عن أسم الأم في طلب إصدار رقم المستثمر.

جميع الشروط الأخرى لفتح رقم المستثمر ستبقى كما هي دون أي تغيير.

مع أطيب التحيه،،،

مريم محمد فكري
الرئيس التنفيذي
شركة دبي للإيداع

هذا المستند معتمد إلكترونياً ولا يحتاج الى توقيع أو ختم

This letter is approved electronically and does not require a signature or stamp